領袖榮譽證 (Guide) 

1.敘述嚮導的工作。
2.說出下列其中四個地點的正確位置，並指出從家到目的地的正確路線。
　a.郵政局　　　　　b.藥房　　　　　c.電話亭
　d.警察局        　e.教堂      　　f.消防局
　g.雜貨店      　　h.學校

3.說出應如何問路及詢問對象。

4.選取下列一個地方，並為朋友設計一個行程：
　a.博物館　　　　　b.紀念碑　　　　c.有趣味的地方
　d.消防局          e.警察局        f.醫院
　g.工廠

5.繪畫一個關於你家附近的簡單地圖，包括你的房子在內，或給你朋友繪畫一幅去你家的地圖。

6.你可能是一個很有經驗嚮導，但聖經告訴我們誰才是真正的嚮導。（詩篇48：14）


1. Describe the work of a Guide. 
2. Tell the locations of four of the following and be able to give directions from your home to reach them: 
a. post office 
b. pharmacy 
c. phone booth 
d. police station 
e. church 
f. fire station 
g. grocery store 
h. school 
3. Tell how to ask for directions and whom you should ask. 
4. Organize a trip for a few friends to visit one of the following in your area: 
a. museum 
b. monument 
c. interesting sight 
d. fire station 
e. police station 
f. hospital 
g. factory
5. Draw a simple map of your neighborhood, including your house, or give a friend directions to your house. 
6. You have been a guide to different places, but who does the Bible say is our true Guide? (See Psalm 48:14.)

